



ALDAR BECOMES OFFICIAL REAL ESTATE PARTNER OF MANCHESTER CITY FOOTBALL CLUB

- **The two parties will work together on exciting new development projects within the region in the realms of real estate, retail, and football education**

Abu Dhabi, UAE – 26 January 2022: Aldar Properties PJSC ('Aldar'), the leading real estate developer and manager in the UAE, and Manchester City F.C. ('Manchester City'), have announced a new partnership that sees Aldar become the Club's Official Real Estate Partner.

Building on shared values of technology, innovation and sustainability and a commitment to creating memorable experiences and value for customers, the partnership will see Manchester City and Aldar work together on a number of exciting new development projects within the region in the realms of real estate, retail, and football education.

As part of the agreement, Aldar will use the Manchester City brand and intellectual property to promote select residential projects to the Club's global audience.

Elements of the partnership will also benefit local communities and play a key role in enriching the football landscape in Abu Dhabi and the UAE.

Additionally, the partnership will see Aldar's brand feature in Etihad Stadium on matchdays throughout the year. Aldar will also seek to engage Manchester City fans in the UAE, at Etihad Stadium, and across the world with exclusive events and campaigns in collaboration with the Club.

Stephan Cieplik, Senior Vice President, Global Partnership Sales, City Football Group said: "As a Club, we are continually working to find new ways to engage with our global fanbase and offer unique experiences for our communities around the world. By aligning with Aldar, the Club will be able to further use the power of football to make an impact within the region and build on Manchester City's growth in the UAE.

"The team at Aldar have impressed us with their vision and commitment to our shared values and we look forward to working together throughout this partnership on a host of exciting projects and activations."

Rashed Al Omaira, Chief Commercial Officer at Aldar Development, said: "This is a very exciting partnership for us and one that will help us to bring Aldar closer to customers and investors in international markets and provide them with access to Abu Dhabi's vibrant real estate market. This partnership will also promote and encourage sport in Abu Dhabi and will enable the next generation of UAE footballers to learn from some of the world's top football coaches. We look forward to embarking on

this exciting journey with Manchester City, and we hope that the 2020/21 Premier League Champions can add further silverware to their collection this season.”

-ENDS-

For further information, please contact:

Media

Obaid Al Yammahi

Aldar Properties

+971 2 810 5555

Sarah Abdelbary

Brunswick

+971 2 234 4600

ALDAR@brunswickgroup.com

About Aldar

Aldar Properties PJSC is the leading real estate developer and manager in the UAE with a diversified and sustainable operating model centered around two core businesses: Aldar Development and Aldar Investment.

Aldar Development is a master developer of integrated, liveable, and thriving communities across Abu Dhabi's most desirable destinations, including Yas Island, Saadiyat Island, Al Raha, and Reem Island. It is responsible for developing Aldar's c. 65 million sqm land bank and includes three businesses: Aldar Projects, which manages Aldar's fee-based development management business, including AED 45 billion of government housing and infrastructure projects; Aldar Ventures, which incubates and nurtures new business opportunities and innovation areas; and Aldar Egypt, the platform focused on developing mixed-use communities in Egypt.

Aldar Investment houses Aldar's core asset management business comprising an AED 16 billion portfolio of investment grade and income-generating real estate assets diversified across retail, residential and commercial segments. It also manages three core platforms: Aldar Education, Aldar Estates and Aldar Hospitality and Leisure. Aldar Education includes Aldar's entire educational portfolio, including Aldar Academies, the leading education group in Abu Dhabi, with 20 schools, over 24,000 students and a growing network of 3,000 educators from over 100 nationalities, offering a wide range of curriculum and ancillary services such as a Teacher Training Academy.

Aldar Estates consolidates Aldar's Retail Operations alongside existing Residential and Commercial real estate operations within Provis and will further include Community Management under one integrated property management platform. Aldar Hospitality and Leisure looks after Aldar's portfolio of hotel and leisure assets, which are anchored around Yas Island and Saadiyat. It includes Aldar's portfolio of 10 hotels, comprising over 2,900 hotel keys and managing operations across golf courses, beach clubs and marinas.

Aldar's shares are traded on the Abu Dhabi Securities Exchange (Stock quote: ALDAR:UH), and is a profitable, cash generative business that provides recurring revenues, and benefits from a diverse and supportive shareholder base. Aldar operates according to high standards of corporate governance and is committed to operating a long term and sustainable business in order to provide ongoing value for its shareholders.

Aldar is driven by a vision to be a leading real estate developer and manager in the region by playing a key role in the development of quality, comfortable, desirable destinations that people can live in, work at and visit.

For more information on Aldar please visit www.aldar.com or follow us on:



About Manchester City Football Club

Manchester City FC is an English Premier League club initially founded in 1880 as St Mark's West Gorton. It officially became Manchester City FC in 1894 and has since then gone onto win the European Cup Winners' Cup, seven League Championship titles, including five Premier League titles (2012, 2014, 2018, 2019, 2021), and six FA Cups. Manchester City FC is one of 11 clubs comprising the City Football Group and counts New York City FC and Melbourne City FC among its sister clubs.

Under manager Pep Guardiola, one of the most highly decorated managers in world football, the Club plays its domestic and UEFA Champions League home fixtures at the Etihad Stadium, a spectacular 55,000 seat arena that City have called home since 2003. Today, the Stadium sits on the wider Etihad Campus, which also encompasses the City Football Academy, a state-of-the-art performance training and youth development facility located in the heart of East Manchester. Featuring a 7,000 capacity Academy Stadium, the City Football Academy is also where Manchester City Women's Football Club and the Elite Development Squad train on a daily basis and play their competitive home games.

For more information, please visit www.mancity.com.

الدار العقارية شريكاً عقارياً حصرياً لنادي مانشستر سيتي

- سيتعاون الطرفان لتنفيذ عدد من المشاريع الجديدة على مستوى المنطقة في مجال العقارات، والتجزئة، وتدريب كرة القدم

أبوظبي، 26 يناير 2022: أعلنت الدار العقارية ("الدار")، الشركة الرائدة في تطوير وإدارة الأصول العقارية في دولة الإمارات، إبرام اتفاقية شراكة مع نادي مانشستر سيتي والتي بموجبها تصبح شريكاً عقارياً حصرياً للنادي الإنجليزي.

ويجمع الطرفين جُملة من القيم المشتركة في مجالات التكنولوجيا والابتكار والاستدامة والالتزام المستمر نحو تزويد العملاء بتجارب استثنائية. وسوف تشهد هذه الشراكة تعاون النادي الإنجليزي والدار من خلال تنفيذ عدد من المشاريع الجديدة على مستوى المنطقة ضمن القطاع العقاري والتجزئة وتدريب كرة القدم.

وبموجب هذه الاتفاقية، ستمكّن الدار من استخدام العلامة التجارية وحقوق الملكية الفكرية للنادي الإنجليزي "مان سيتي" من أجل الترويج لمشاريع سكنية مُختارة بين أوساط جمهور النادي في جميع أنحاء العالم. وتتضمن الشراكة تحقيق مكاسب تعود بالنفع على المجتمعات المحلية من خلال المساهمة في تطوير مشهد كرة القدم المحلي في إمارة أبوظبي ودولة الإمارات بشكل عام.

فضلاً عن ذلك، تنص الشراكة على عرض العلامة التجارية لشركة الدار في ملعب الاتحاد خلال مباريات الفريق على مدار العام. كما ستقوم الدار بإتاحة الفرصة أمام جماهير النادي في دولة الإمارات وملعب الاتحاد وحول العالم للمشاركة في حملات وفعاليات حصرية بالتعاون مع نجوم الفريق ومدربه.

وفي هذه المناسبة، قال ستيفان سيبيك، نائب الرئيس الأول لمبيعات الشراكات العالمية في مجموعة سيتي لكرة القدم: "انطلاقاً من دورنا كنادي بارز في كرة القدم، فإننا نواصل جهودنا المبذولة لإيجاد طرق جديدة للتفاعل والتواصل مع جمهورنا وتقديم تجارب فريدة من نوعها تعود بالنفع على مجتمعاتنا في جميع أنحاء العالم. ومن هنا تبرز أهمية شراكتنا مع الدار، والتي ستعزز قدرتنا على توظيف جاذبية هذه الرياضة في سبيل تحقيق تأثير إيجابي أكبر في المنطقة ومواصلة مسيرة نموّ النادي في دولة الإمارات".

وأضاف سيبيك قائلاً: "يتبنّى فريق عمل الدار رؤية واضحة، كما يواصل التزامه تجاه القيم المشتركة التي تجمع بيننا. ونحن نتطلع إلى التعاون معاً من خلال هذه الشراكة لتطوير سلسلة من المشاريع والفعاليات المشوقة".

وبدوره، قال راشد العميرة، الرئيس التنفيذي للشؤون التجارية لدى الدار للتطوير: "ستساعدنا هذه الشراكة المميزة على تقريب المسافات بين الدار والعملاء والمستثمرين في الأسواق العالمية، وستتيح لهم إمكانية الوصول إلى سوق العقارات المزدهر في أبوظبي. كما ستعمل على تعزيز الرياضة وتحفيز المشهد الرياضي في الإمارة، وستمكّن الجيل القادم من لاعبي كرة القدم الإماراتيين من التعلّم والتدريب تحت إشراف نخبة من أفضل مدربي كرة القدم في العالم. ونحن نتطلع إلى بناء شراكة قوية مع نادي مانشستر سيتي، ونتمنى لبطل النسخة الأخيرة من الدوري الإنجليزي الممتاز أن يضيف إلى ألقابه المزيد من البطولات والكؤوس خلال الموسم الحالي".

-انتهى-

للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على الأرقام التالية:

التواصل الإعلامي:

سارة عبدالباري

عبيد اليماحي

برنزويك غلف

شركة الدار العقارية

+971 4 560 9638

+971 2 810 5555

ALDAR@brunswickgroup.com

حول شركة الدار

تُعتبر شركة الدار رائدةً في مجال تطوير وإدارة العقارات في دولة الإمارات، حيث إنها تعتمد نموذج تشغيل متنوع ومستدام تدعمه شركتان أساسيتان، وهما "الدار للتطوير" و"الدار للاستثمار".

تواصل شركة "الدار للتطوير" دورها الريادي في تطوير مجتمعات متكاملة تُثري حياة السكّان عبر أكثر الجهات المرغوبة في إمارة أبوظبي، بما في ذلك جزيرة ياس وجزيرة السعديات وشاطئ الراحة وجزيرة الريم. كما أنها تمتلك محفظة أراضي بمساحة 65 مليون متر مربع، وتشمل ثلاث وحدات أعمال، وهي: الدار للمشاريع، وستكون مسؤولة عن إدارة وحدة أعمال إدارة المشروعات القائمة على الرسوم، بما في ذلك محفظة بقيمة 45 مليار درهم من مشروعات إسكان المواطنين والبنية التحتية الرئيسية؛ و"الدار للريادة"، والتي تتولّى اقتناص فرص الأعمال الجديدة وتطوير مجالات الابتكار؛ و"الدار مصر"، وهي منصة تركز على السوق العقارية المصرية الواعدة والمُدرة للأرباح، باعتبارها سوقاً رئيسية لتطوير مجتمعات متكاملة متعددة الاستخدامات.

وتضم شركة "الدار للاستثمار" وحدة إدارة الأصول التابعة لمجموعة الدار والتي تشمل محفظة قيمتها 16 مليار درهم من الأصول العقارية المدرة للإيرادات المتكررة في قطاع التجزئة والمجتمعات السكنية والتجارية. كما تتولّى إدارة المنصات الثلاثة الأساسية، وهي: "الدار للتعليم" و"الدار للعقارات" و"الدار للضيافة والترفيه". وتشمل منصة "الدار للتعليم" محفظة الأصول التعليمية، بما في ذلك أكاديميات الدار، وهي مجموعة تعليمية رائدة في أبوظبي تضم محفظتها 20 مدرسة وأكثر من 24 ألف طالب بالإضافة إلى شبكة متنامية من 3 آلاف مُعلّم ينتمون إلى أكثر من 100 جنسية، وهي تعتمد مجموعة واسعة من المناهج التعليمية والخدمات الإضافية مثل أكاديمية تدريب المعلمين.

بينما تتولّى "الدار للعقارات" دمج عمليات العقارات التجارية والسكنية ضمن محفظة شركة "بروفيس" المتخصصة في إدارة العقارات، كما تشمل كذلك إدارة المجتمعات من خلال منصة إدارية عقارية متكاملة. وتتولّى شركة "الدار للضيافة والترفيه" مهمة الإشراف على محفظة الأصول الفندقية والترفيهية التابعة للدار، المتواجدة بشكل أساسي في جزيرة ياس وجزيرة السعديات، بما في ذلك محفظة الدار الفندقية التي تضم 10 فنادق، بإجمالي 2900 غرفة فندقية، إلى جانب إدارة العمليات عبر ملاعب الغولف والنوادي الشاطئية والمراسي.

أسهم شركة الدار مُدرجة في سوق أبوظبي للأوراق المالية (رمز التداول **ALDAR:UH**)، وتحقق أعمال الشركة أرباحاً وإيرادات متكررة مستقرة، وتمتلك قاعدة واسعة ومتنوعة من المساهمين. وتتبنّى الدار أفضل معايير الحوكمة المؤسسية، وتلتزم بإدارة عمليات مستدامة على الأمد الطويل حرصاً منها على تحقيق قيمة مُضافة لمساهميها بشكل مستمر.

تتبنّى شركة الدار رؤية طموحة حيث تسعى لأن تكون المطور والمدير العقاري الأكثر موثوقية في المنطقة، وهي تضطلع بدور محوري في تطوير وجهات عالية الجودة ومريحة تلبي احتياجات أفراد المجتمع وتتوافر فيها المقومات والإمكانات اللازمة للعمل والعيش والترفيه.

